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تصریح نماینده عالی دولت در فارس:

زمینه انجام تخلف با الکترونیکی شدن 
فرایندها کاهش می یابد

دکتــر ایمانیه گفت: این رویکردی که دولت ســیزدهم در خصــوص الکترونیکی کردن 
فرایندها در پیش گرفته، در ســایه تعامل و همکاری با قوه قضائیه می تواند بسیار کارآمد 
باشــد. به گــزارش اداره کل روابط عمومی و امــور بین الملل اســتانداری فارس، دکتر 
محمدهادی ایمانیه صبح چهارشــنبه در همایش و دوره های آموزشــی کشوری تبیین و 
ترویج ۲ استاندارد ملی با عنوان سیستم مدیریت ضدرشوه و سیستم مدیریت سوت زنی در 
شــیراز، گفت: هرچه بتوانیم در بحث الکترونیکی کردن فرایندهای مرتبط با دولت تلاش 
کنیم و نقش مســتقیم افراد را کاهش دهیم، در راســتای مبارزه با فساد و رشوه گیری و 

مکانیزم های مقابله با آن نیز موفق تر خواهیم بود.
وی، نقش دستگاه قضایی را در زمینه مبارزه با فساد و رشوه گیری ارزشمند دانست و ادامه 
داد: این رویکردی که دولت ســیزدهم در خصــوص الکترونیکی کردن فرایندها در پیش 

گرفته، در سایه تعامل و همکاری با قوه قضائیه می تواند بسیار کارآمد باشد.
اســتاندار فارس گفت: گلوگاه های فساد و رشوه گیری هر سازمان باید با دقت شناسایی و 
مسدود شود؛ به ویژه در آن بخش هایی از دستگاه ها و ادرات که زمینه ارتکاب تخلف وجود 

دارد، نظارت ها و کنترل ها دقیق تر و سخت گیرانه تر باشد.
دکتر ایمانیه، بر لزوم تقویت باورهای دینی و اخلاقی مجریان قانون نیز تأکید کرد و ادامه 
داد: برخورد با افرادی که تخلف می کنند باید بازدارنده باشد؛ چراکه چشم پوشی از تخلف 
افراد مساوی با تکرار مجدد همان تخلف خواهد بود؛ بنابراین نباید در مقابل مسئله فساد و 
رشوه گیری سکوت کرد. استاندار فارس با اشاره به نامه امام علی)ع( به مالک اشتر، تصریح 
کرد: همانگونه که امیرالمؤمنین علی)ع( در این نامه بر لزوم توجه و تأمین حقوق حداقلی 
قضات و نیروهای مسلح تأکید و سفارش کرد ه اند، رؤسای ادارات و مدیران ارشد نیز باید به 
امور رفاهی و معیشتی کارکنان خود توجه جدی داشته باشند؛ برای این منظور از ظرفیت 

شورای رفاهی استفاده شود.
وی اظهــار کرد: دولت ســیزدهم به منظور کمک به خانه دار شــدن مــردم، بحث طرح 
نهضت ملی مســکن را در کشور آغاز کرده که این طرح فرصت مناسبی است که مدیران 
دستگاه های اجرایی با استفاده از زمین هایی که در اختیار دارند، به تأمین مسکن کارکنان 
خود کمک کنند. اســتاندار فارس افزود: دســتگاه های اجرایی می توانند در امور رفاهی با 
یکدیگر هم افزایی و همکاری داشــته باشند و اجازه دهند کارکنان دستگاه های اجرایی از 
امکانات دیگر دســتگاه ها استفاده کنند. وی در انتها گفت: مدیران دستگاه های اجرایی با 
مشــارکت کارمندان خود به راه اندازی صندوق قرض الحســنه برای پرداخت تسهیلات به 

کارمندان و پرسنل خود، اقدام کنند.

مدیرکل راه و شهرسازى لارستان خبر داد: 

شروع عملیات احداث جاده
 مهر- نخلستان- مزایجان

به گزارش روابط عمومی اداره کل راه و شهرســازى لارستان، حسن شبانی مدیرکل راه و 
شهرسازى لارستان از شروع عملیات اجرایی براى تکمیل جاده مهر- نخلستان- مزایجان به 
طول ٣ کیلومتر در شهرستان مُهر خبر داد. شبانی با بیان اینکه طول جاده مهر- نخلستان- 
مزایجان ۲۲ کیلومتر اســت و پیش از این دو کیلومتر آن تکمیل و احداث شــده، افزود: 
هم اکنون عملیات خاکی، ابنیه و روســازى از کیلومتــر ۲ الی ٥ این محور در حال انجام 
اســت. وى افزود: این طرح ادامه راه وراوی- مهر اســت که با تکمیل آن ارتباط اهالی سه 
بخش وراوی- مرکزی- اسیر شهرستان مهر به هم متصل و ۱۰ کیلومتر فاصله آن ها تا مرکز 
شهرستان کوتاه تر می شود. مدیر کل راه و شهرسازى لارستان اظهار داشت: با احداث این 
جاده ضمن کاهش ترافیک روی جاده اصلی مهر به دارالمیزان و کاهش تصادفات، موجب 

سهولت در تردد کشاورزان و نخلداران این منطقه خواهد شد.

انجام عمل جراحی تومور بزرگ به 
همت پزشکان شیرازی

پزشــکان بیمارستان حاج محمداســماعیل امتیاز و فوریت های جراحی شهید 
رجایی شــیراز در یک عمل جراحی، موفق به برداشتن توموری بزرگ در بیمار 
مبتلا به سرطان شدند. رضا ملک نســب مدیر بیمارستان حاج محمداسماعیل 
امتیاز و فوریت های جراحی شــهید رجایی شیراز، اظهار کرد: گروه پزشکی فک 
و صورت بیمارســتان امتیاز و فوریت های جراحی شهید رجایی شیراز به عنوان 
بزرگ ترین مرکز انجام عمل تومور های تهاجمی و بدخیم فک و صورت در جنوب 
کشور به شمار می رود. او با بیان اینکه ماهانه نزدیک به ٥۰ بیمار مبتلا به انواع 
تومور به این مرکز مراجعه می کنند و به طور متوسط، حدود ۲۰ بیمار مبتلا به 
انواع بدخیم تومور بوده و نیاز فوری به عمل جراحی دارند، از امکان خدمت رسانی 
به این بیماران خبر داد. حسین دانسته سرپرست تخصصی گروه جراحی فک و 
صورت در دانشگاه علوم پزشکی شیراز نیز در مورد این عمل جراحی گفت: بیمار 
مردی ۶۷ســاله که در ناحیه فک بالا دچار تورم همراه با خون ریزی های شدید 
از بینی بود و تیم جراحان فک و صورت بیمارســتان، پس از یک عمل ۶ساعته، 
موفق به برداشتن تومور و تخلیه کامل نیمی از صورت بیمار در فاز نخست درمان 
شــدند. او افزود: در حال حاضر حال بیمار خوب است و امیدواریم در فاز بعدی 
عمل با کمک پروتز های مصنوعی، کار ترمیم چهره و توان بخشی در جهت ترمیم 

زیبایی صورت و بهبود شرایط صحبت کردن بیمار نیز انجام شود.
سرپرســت تخصصی گروه جراحی فک و صورت در دانشگاه علوم پزشکی شیراز 
اضافــه کرد: این نــوع تومور ها در صــورت تأخیر در درمان می تواند به ســایر 

بخش های بدن مانند مغز، ریه، کبد و حتی استخوان ها نیز سرایت کند. 
دانســته با بیان اینکه از هر یک میلیون نفــر در دنیا، ۴ نفر به این ضایعه تومور 
بدخیم دچار می شــوند، علت این نوع سرطان ها را علاوه بر قرار گرفتن افراد در 
معرض تابش اشعه یا عوامل سرطان زا، تغییرات ژنتیکی محیط زندگی شخص و 

یا فاکتور های ژنتیکی فرد عنوان کرد.

استاندار فارس گفت: مولدسازی فرصتی طلایی برای کشور است. دکتر محمدهادی 
ایمانیه خواستار ارتقای ســطح مهارت آموزی و جانشین پروری و استفاده از ظرفیت 
مولدسازی برای حل مشکلات دستگاه ها شد. به گزارش شیرازنوین به نقل از اداره کل 
روابط عمومی و امور بین الملل اســتانداری فارس، دکتر محمدهادی ایمانیه در دیدار 
با مدیرکل، معاونان و رؤسای برخی از مراکز فنی حرفی شهرستان های فارس، گفت: 
هرچه کشور به سمت پیشرفت اقتصادی حرکت کند، به سازمان فنی و حرفه ای نیاز 
بیشــتری پیدا می کند؛ می بایست از علم بدون مهارت به طرف علم همراه با مهارت 

حرکت کنیم.
استاندار فارس با تأکید بر اینکه می بایست مراکز علمی به مراکز کسب علم همراه با 
مهارت آموزی تبدیل شود، افزود: با تحقق این مُهِم، اقتصاد کشور نیز تحت تأثیر قرار 
می گیرد؛ تعداد فارغ التحصیلان دانشــگاهی در یک مقطع به جهش ناگهانی و خوب 
احتیاج داشــت، لکن امروزه احتیاج به مهارت آموزی داریم؛  چراکه تأمین اشتغال و 

تأمین نیازهای کشور را در پی دارد.
وی افزود: ســازمان فنی و حرفه ای، حتماً یک ســازمان و مرکز رو به رشد و تعالی 
خواهد بود؛ گردش زمان به نفع شــما و به ضرر مراکزی اســت که صرفاً به مباحث 

تئوری اکتفا کرده اند. دکتر ایمانیه با اشــاره بر اینکه همواره تأکید داشته ام در کشور 
بگردید و بهترین عملکرد را در هرحوزه احصا کرده، آن را بررسی کنید، تصریح کرد: 
اگر بتوانیم پیشرفت ها را الگوبرداری و یکجا پیاده کنیم، بهترین عملکرد را در استان 
خواهیم داشــت. وی با بیان اینکه هرچه می توانید ارتباط خود را با دانشگاه هایی که 
رشــته های فنی دارند گسترش دهید، اذعان داشت: بر اساس تفاهم نامه های جدی، 
عددی، رقمی و قابل رصد ارتباط خود را با سایر مراکز توسعه دهید و در عین حال از 
کلی گویی و حرف های کلان پرهیز کنید و در عمل نتایج اقدامات خود را نشان دهید. 
نماینــده عالی دولت ادامه داد: همچنین در صورتی که بتوانید تعداد تفاهم نامه ها را 
با کارخانه های اســتان و سایر مؤسسات که دارای نیروی کار هستند از جمله صنوف 
و حوزه های گردشــگری افزایش دهید، گام مؤثری در جهت توسعه مهارت آموزی بر 

خواهید داشت.
وی بر اشــتغال دانشجویان هم زمان با تحصیل نیز تأکید کرد و افزود: در توافقات با 

دانشگاه ها این موضوع دیده شود.
رفاه پرســنل و کارمندان موضوع دیگری بود که استاندار فارس به آن اشاره داشت و 
تصریح کرد: آرام آرام دســتگاه ها در حوزه مولدسازی وارد شده اند؛ به عنوان مدیریت 

ارشد استان اعلام می کنم برای رفاه پرسنل و کارمندان از هیچ تلاشی دریغ نکنید و 
از مولدسازی و تهاتر برای حل مشکلات پرسنل و تکمیل و تجهیز پروژه های ناتمام 
استفاده کنید. در هر جای استان که ملکی داشته باشید و قابل مولدسازی باشد آن 
را ارائــه دهید تا پس از تغییر کاربری، ارزش آن را بــه خودتان بازگردانیم و صرف 

تجهیزات پروژه های مربوط به خود کنید.
وی مولدسازی را فرصتی طلایی برای کشور دانست و گفت: این موضوع هم اکنون با 
تأیید سران سه قوه و تنفیذ مقام معظم رهبری و به مدت دو سال جامه عمل پوشیده 

است؛ لذا منطق حکم می کند از فرصت پیش آمده استفاده کنید.
اســتاندار فارس دغدغه بزرگ کارمندان دولت را تأمین مسکن عنوان کرد و افزود: با 
استفاده از املاک خود می توانید علاوه بر رفع دغدغه کارمندان خود، سایر پروژه های 
نیمه تمــام خود را تکمیــل و از آن بهره برداری کنید؛ داشــته های خود را به میدان 

بیاورید و برای استفاده پرسنل خود و انجام سایر تکالیف قانونی خود، هزینه کنید.
دکتــر ایمانیه در انتها، اســتفاده از جوانان و بانوان در مجموعــه فنی و حرفه ای را 
کار ارزشمندی دانســت و از این اقدام سازمان تشکر کرد و گفت: جانشین پروری و 

کادرسازی را در دستور کار خود قرار دهید.

شهردار شیراز و شــهرداران ۱۷ کلان شهر طی نامه ای خطاب به سران قوا، خواستار 
جرم انگاری ساخت وســاز غیرمجاز شــدند. به گزارش پایگاه اطلاع رسانی شهرداری 
شیراز، محمدحسن اسدی شهردار شیراز و شهرداران ۱۷ کلان شهر در نامه ای خطاب 
به سران قوا خواســتار جرم انگاری ساخت وساز غیرمجاز و تعریف مسئولیت کیفری 

برای سازندگان این سازه ها شدند.
متن این نامه بدین شرح است:

همان گونه که مســتحضر هســتید، ساخت وســازهای غیرمجــاز در قوانین جزایی 

جرم انگاری نگردیده و هیچ ضمانت اجرایی مناسبی برای ارعاب سازندگان غیرمجاز، 
به منظور رعایت قانون وجود ندارد و متخلفین با سوءاستفاده از این خلأ قانونی، ضمن 
ایجاد خطرهای جانی و مالی برای ساکنین این سازه ها، آسیب های جبران ناپذیری به 
زیست شهری نیز وارد می سازند. همچنین با عنایت به اینکه اکثر این ساخت وسازها 
در مناطــق محروم و کم برخوردار شــهری اتفاق می افتد، این افراد با سوءاســتفاده 
از ناآگاهــی اقشــار کم درآمد و محروم، اقــدام به فروش غیرقانونی ســاختمان ها و 
واحدهای غیرمجاز می کنند و متأســفانه در اکثر موارد شــهرداری ها امکان تخریب 

ساخت وســازهای غیرمجاز را ندارند. لذا مســتدعی است، به منظور جلوگیری از این 
اقدامات فاجعه بار که به شــکل وسیعی امنیت جانی و مالی افراد متعددی را تهدید 
می کند، به صورت ویژه و با فوریت دستور فرمایید، موضوع شرح الذکر در قالب طرح 
یا لایحه در مجلس محترم شورای اســلامی مطرح شده و مورد رسیدگی واقع شود 
و ساخت وســازهای غیرمجاز، واجد وصف کیفری تلقی شده و سازندگان و مرتکبین 
ساخت وسازهای غیرمجاز مجرم محسوب شده و نسبت به خطرات و آسیب های مالی 

و جانی آتی مسئولیت کیفری داشته باشند.

استاندار فارس در دیدار با مدیران فنی و حرفه ای: از علم بدون مهارت به طرف علم همراه با مهارت حرکت کنیم

التزامحوزهتئوریکبهمهارتآموزی
 دکتر ایمانیه: می بایست مراکز علمی به مراکز کسب علم همراه با مهارت آموزی تبدیل شود و با تحقق این مهم، اقتصاد کشور نیز 

تحت تأثیر قرار می گیرد؛ تعداد فارغ التحصیلان دانشگاهی در یک مقطع به جهش ناگهانی و خوب احتیاج داشت، لکن امروزه احتیاج به 
مهارت آموزی داریم؛  چراکه تأمین اشتغال و تأمین نیازهای کشور را در پی دارد

شهردار شیراز و شهرداران ۱۷ کلان شهر طی نامه ای خطاب به سران قوا:

ساخت وساز غیرمجاز را جرم انگاری کنید 
عروج شهادت گونه مأموران فراجا و شهرداری ضایعه ای غیرقابل جبران است

با حکم شهردار کلان شهر شیراز انجام شد:

سرپرست معاونت شهرسازی و معماری شهرداری 
شیراز منصوب شد

شــهردار شــیراز طی حکمی مهدی قلندری را با حفظ سمت به عنوان 
سرپرست معاونت شهرسازی و معماری شهرداری این کلان شهر منصوب 
کرد. به گزارش پایگاه اطلاع رسانی شهرداری شیراز، محمدحسن اسدی 
طی حکمی مهدی قلندری را با حفظ ســمت به عنوان سرپرست معاونت 

شهرسازی و معماری شهرداری این کلان شهر منصوب کرد.
شــهردار شــیراز در این حکم بر اجرای دقیق و به موقع مصوبات ابلاغی 
شورای اسلامی شهر شــیراز، اجرای دقیق آیین نامه ها و دستورالعمل ها، 
بخش نامه هــا و ضوابط مربوطه، سیاســت گذاری و تعیین خط مشــی 
به منظور تهیه طرح های شهرســازی و معماری بــا توجه به احتیاج های 
فعلی و آتی شــهر و نظارت بر تدوین ضوابط دستورالعمل ها در خصوص 
کنترل و هماهنگی امور مربوط به ساخت  وســازهای شهری تأکید کرده 
اســت. نظارت بر نحوه اســتفاده از اراضی داخلی محدوده و حریم شهر 
بر اســاس ضوابط نقشــه جامع و طرح های تفصیلی مصوب و قوانین و 
دســتورالعمل های مربوطه، سیاســت گذاری و برنامه ریزی در خصوص 
بافت های فرســوده تاریخی و حاشیه نشــینی و ارائه طرح های اجرایی و 
تشــویقی جهت سامان دهی این گونه بافت ها، نظارت بر امور به روزرسانی 
نقشــه های GIS، برنامه ریزی و نظارت به منظور تفکیک اراضی با رعایت 
ضوابط نقشــه جامع و طرح های تفصیلی نیز از دیگر موارد حکم مهدی 

قلندری در کسوت سرپرستی معاونت شهرسازی و معماری شهرداری شیراز است.
بر اساس این گزارش، مهدی قلندری پیش  از این مدیریت اداره کل امور شهرسازی شهرداری شیراز را برعهده داشت.

رئیس دانشگاه علوم پزشکی و خدمات بهداشتی درمانی شیراز با همراهی 

معاون توســعه مدیریت و منابع دانشگاه، با معاون توسعه مدیریت و منابع 

وزارت بهداشت، پیرامون مسائل این حوزه دیدار و گفت وگو کرد. به گزارش 

شیرازنوین به نقل از روابط عمومی دانشگاه علوم پزشکی و خدمات بهداشتی 

درمانی شــیراز، دکتر »سید وحید حسینی« رئیس دانشگاه علوم پزشکی 

شیراز که از روز سه شــنبه، با هدف پیگیری مسائل حوزه سلامت استان 

در بخش هــای مختلف، به همراه تیم مدیریتی خود به تهران ســفر کرده 

اســت، در ادامه نشست های روز سه شــنبه و دیدار با دو معاون بهداشت و 

درمان وزارت بهداشــت، روز هجدهم مرداد نیز با دکتر »بهروز رحیمی« 

معاون توسعه مدیریت و منابع وزارت بهداشت، دیدار داشت. رئیس دانشگاه 

علوم پزشکی شیراز در این دیدار با اشاره به تلاش های حوزه سلامت استان 

بــرای مدیریت بهینه منابع مالی در دانشــگاه، از پرداخت تمامی معوقات 

کارکنان و اســاتید دانشگاه تا پایان ســال ۱۴۰۱ به عنوان نمودی از این 

تلاش ها خبر داد. دکتر »ســید وحید حســینی« تلاش برای تسریع در 

پیشــبرد پروژه های عمرانی دانشــگاه در مناطق مختلف استان فارس، با 

محوریت مناطق کمتر برخوردار، در کنار نیاز به ایجاد زیرساخت های جدید 

ارائه خدمت در شهر شیراز، با توجه به قدیمی بودن مراکز درمانی مهم شهر 

و افزایش روزافزون مراجعه از دیگر استان های کشور را از دیگر چالش های 

این حوزه برشــمرد که با جدیت در حال پیگیری است. پرداخت مطالبات 

دانشــگاه از ســازمان های بیمه گر، تأمین اعتبار موردنیاز برای تجهیزات 

ســرمایه ای و همچنین تأمین اعتبار برای ساخت خوابگاه های متأهلی، از 

دیگر محورهای مطرح شده از سوی رئیس دانشگاه علوم پزشکی شیراز بود 

که پیشنهادات لازم از سوی دکتر »رحیمی« معاون توسعه مدیریت و منابع 

وزارت بهداشــت در هر زمینه مطرح شد. همچنین دکتر »سید ابوالفضل 

هاشمی اصل« معاون توسعه مدیریت و منابع دانشگاه علوم پزشکی شیراز 

نیز در این نشست با ارائه گزارشی از آخرین اقدامات دانشگاه در حیطه های 

مختلف توســعه و پشــتیبانی نظیر پرداخت های مالی، توسعه پروژه های 

عمرانی در استان و مسائل مربوط به نیروی انسانی، دغدغه ها و چالش های 

هر حوزه را مطرح کرد.

در دیدار رئیس دانشگاه علوم پزشکی شیراز با معاون وزارت بهداشت عنوان شد: 

پروژه های سلامت شتاب می گیرد 
دکتر حسینی: راهکارهای تسریع در پیشبرد پروژه های عمرانی حوزه سلامت فارس، پیگیری شد

نماینده شیراز و زرقان مطرح کرد:

جزئیات جلسه هیئت های پارلمانی ویتنام و ایران
به گزارش شیرازنوین، نایب رئیس اول کمیسیون امنیت ملی و سیاست خارجی مجلس شورای اسلامی جزئیات نشست دوجانبه هیئت های پارلمانی ایران و ویتنام را تشریح 
کرد. ابراهیم عزیزی گفت: نشست دوجانبه هیئت های ایران و ویتنام با حضور دکتر قالیباف و وونگ دین هوئه رئیس مجلس ملی ویتنام و هیئت همراه در بهارستان برگزار شد.

عزیزی افزود: هیئت همراه رئیس مجلس ملی ویتنام، شــامل جمعی از رؤســای کمیســیون های مجلس ملی و تعدادی از معاونان وزرای کشــور ویتنام در حوزه بازرگانی و 
صنعت، کشــاورزی، فرهنگ، ورزش، گردشــگری و اقتصادی بودند. توسعه همکاری های مشترک بین دو کشور، مهم ترین هدف برگزاری این نشست دوجانبه بود که عزیزی 
به آن اشاره و اضافه کرد: حمیدرضا حاجی بابایی رئیس کمیسیون برنامه و بودجه، موسی غضنفرآبادی رئیس کمیسیون قضایی و حقوقی، جلیل رحیمی جهان آبادی رئیس 
گروه دوســتی پارلمانی ایران و ویتنام، فاطمه قاســم پور رئیس فراکسیون زنان، بنده از کمیسیون امنیت ملی و روح الله عباس پور عضو گروه دوستی پارلمانی ایران و ویتنام 
به عنوان اعضای هیئت ایرانی در این نشســت حضور داشــتند. عزیزی همچنین گفت: پارلمان های دو کشور می توانند از طریق تصویب قوانین، به توسعه ارتباطات اقتصادی 
ایران و ویتنام از این طریق کمک کنند. نایب رئیس کمیســیون امنیت ملی و سیاســت خارجی مجلس گفت: صدور روادید، تسهیل موضوعات گمرکی، فعالیت کمیته های 
بانکی و برقراری پرواز مستقیم تهران- هانوی و... از جمله مواردی بود که در این نشست مطرح شد. نماینده مردم شیراز و زرقان در مجلس شورای اسلامی افزود: معتقدیم 
این نشست فرصتی را فراهم می کند تا دیپلماسی پارلمانی میان دو کشور تبدیل به ابزاری برای تقویت روابط دوجانبه منطقه ای و بین المللی شده و رویه مثبتی در توسعه 

روابط تجاری و اقتصادی شکل دهد.

مسئول ناحیه بسیج دانشجویی فارس تأکید کرد:

اجرای فعالیت فرهنگی مبتنی بر اندیشه های امامین انقلاب
مسئول ناحیه بسیج دانشجویی استان فارس بر ضرورت اجرای فعالیت فرهنگی مبتنی بر اندیشه امامین انقلاب اسلامی تأکید کرد. به گزارش دریافتی شیرازنوین، سجاد صدیقی 
مسئول مرکز بسیج دانشجویی دانشگاه فرهنگیان کشور دیروز در مراسم تکریم و معارفه مسئول بسیج دانشجویی دانشگاه فرهنگیان استان فارس با تأکید بر استفاده دانشجویان 
از ظرفیت های خود در زمینه نیازهای دینی، فرهنگی و علمی کشور اظهار داشت: دانشجو معلمان با شناخت دقیق از فضای کنونی در عرصه علم و فناوری به زمینه های مختلف 
توجه کنند. وی، تأمین و تربیت معلمان، مدیران، مربیان، کارکنان و پژوهشــگران مؤمن و متعهد، معتقد به مبانی دینی و ارزش های اســلامی و انقلابی، دارای فضائل اخلاقی 
و ارزش های والای انســانی، کارآمد و توانمند در تراز جمهوری اســلامی را از اهداف دانشگاه فرهنگیان برشمرد و افزود: دانشجو معلمان به دنبال تحول در امر تعلیم و تربیت و 
رساندن کشور به توسعه پایدار و همه جانبه باشند. در ادامه این مراسم، سعید یوسفی مسئول ناحیه بسیج دانشجویی استان فارس با تأکید بر اجرای فعالیت فرهنگی مبتنی بر 
اندیشه های امامین انقلاب و تربیت معلم جوان انقلابی گفت: دانشجویان با مبانی اندیشه ناب اسلامی و راه و اندیشه امامین انقلاب اسلامی آشنا شوند. وی تصریح کرد: نقشه 
راه علمی و عملیاتی برای فعالیت های سالیانه بسیج دانشجویی دانشگاه فرهنگیان فارس تدوین شود. در این مراسم علیرضا ایزدی به عنوان مسئول بسیج دانشجویی دانشگاه 

فرهنگیان استان فارس معرفی و از زحمات مهران ذوالفقاری مسئول پیشین این تشکل تقدیر و تشکر شد.

یک مسئول در استانداری فارس:

روش  های نوین تأمین مالی 
جایگزین تسهیلات بانکی می شود

به گفته سرپرســت معاونت هماهنگی امور اقتصادی اســتانداری فارس، روش  های نوین تأمین مالی 
جایگزین تسهیلات بانکی می شود. ســیدمهدی خادمی در کارگروه حمایت از سرمایه گذاری فارس 
بیان کرد: از آنجا که به دلیل محدودیت های جاری، امکان تأمین مالی پروژه های ســرمایه گذاری از 
مســیر تســهیلات بانکی یا فاینانس خارجی به حداقل ممکن رسیده، روش های نوین تأمین مالی از 
بازار ســرمایه به عنوان یک روش علمی و عملیاتی قابل اجرا جایگزین خواهد شد و روش  های نوین 
تأمین مالی جایگزین تســهیلات بانکی می شــود. به نقل از اســتانداری فارس، او ادامه داد: آشنایی 
فعالان اقتصادی و بنگاه های تولیدی با روش های نوین تأمین مالی گام بلند و مؤثری در گره گشایی از 

طرح های سرمایه گذاری نیازمند تأمین مالی در استان خواهد بود.
سرپرســت معاونت هماهنگی امور اقتصادی استانداری فارس همچنین با اشاره به برگزاری نخستین 
همایش تخصصی تأمین مالی طرح های مهم اقتصادی و سرمایه گذاری فارس از بازار سرمایه در شیراز 
افزود: هدف اصلی از برگزاری این همایش تخصصی، آشنایی شرکت های تولیدی و صنعتی استان با 

روش های نوین تأمین مالی و پذیرش در بازار سرمایه است.
خادمی اظهار کرد: تأمین مالی شرکت های دانش بنیان، شرکت های تولیدی و صنعتی استان، پذیرش 
شــرکت ها در بازار سرمایه، تأمین مالی پروژه های استان و هم اندیشی مدیران استانی با مدیران بازار 
سرمایه کشور برای حل مشکلات و مسائل حوزه  تأمین مالی از مسیر بازار سرمایه از مهم ترین اهداف 

برگزاری این همایش است.
او ادامه داد: همایش مذکور با حضور متولیان اقتصادی و بازار ســرمایه و همراهی شــرکت عمران و 
توســعه فارس برگزار می شود و تلاش خواهد که ظرفیت های بازار با روش نوین جذب و تأمین مالی 
طرح های نیمه تمام استان از طریق جذب سرمایه گذاران بخش خصوصی و بازار سرمایه معرفی شود.

خادمی خاطرنشــان کرد: این همایش فرصت مناسبی است تا شرکت های بورس و بخش خصوصی 
ظرفیت های خود را عرضه کنند و از این رهگذر زمینه تأمین مالی پروژه های سرمایه گذاری و رشد و 

توسعه اقتصادی استان نیز فراهم شود.


